
MsÚ/RV-3036/2025-4482/SKOL
Zápisnica

zo zasadnutia Komisie vzdelávania a mládeže Mestského zastupiteľstva v Rožňave 
dňa 03. 02. 2025

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie komisie otvoril a všetkých privítal jej predseda Mgr. Matúš Bischof, ktorý 
v úvode prítomných oboznámil s programom zasadnutia.  Všetci prítomní členovia komisie 
súhlasili s navrhnutým programom a jednomyseľne program schválili.

Číslo hlasovania: 1
Bod rokovania: Schválenie programu rokovania

Číslo uznesenia:
Členovia komisie hlasovali: 5 členov hlasovalo za

1/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelová

6/ Ing. 
Róbert 
Benik

za neprít. za za za za

k     bodu č. 1  
Plnenie uznesení

Tajomníčka  KVaM  Ing.  Jana  Hajdú-Agnetinová  oboznámila  členov  s  plnením 
uznesení prijatých na zasadnutí komisie vzdelávania a mládeže dňa 03. 12. 2024. 

Členovia KVaM plnenie uznesení berú na vedomie. 

k     bodu č. 2  
Zásady, ktorými sa určujú podmienky vydávania a používania karty Rožňavčan – návrh 
na zmeny a doplnenie

Materiál predložila: Sláva Magyarová

Predkladáme  návrh  na  nasledovné  zmeny  „Zásady,  ktorými  sa  určujú  podmienky 
vydávania a používania karty Rožňavčan“ o doplnenie do čl. II nový bod 4 v znení: Karta 
Rožňavčan bude vydaná novému občanovi mesta iba po vyrubení a zaplatení dane, poplatkov 
a  ostatných  platieb.  V  bode  5  doplniť  vetu  v znení:  Karta  Rožňavčan  bude  automaticky 
deaktivovaná  aj  ostatným  členom  žijúcich  v  spoločnej  domácnosti,  t.j.  podľa  adresy 
poplatníka a osôb prihlásených na danej adrese k plateniu poplatkov za odpad.

Dôvodom je vyplynutie z praxe, kedy si obyvatelia mysleli, že im karta bude vydaná 
obratom po prihlásení sa k trvalému pobytu. Zároveň spresnenie, kto každý bude mať kartu 
deaktivovanú z dôvodu nedoplatkov.

PhDr. Peter Lőrincz sa opýtal na možnosť generovania QR kódu na kartu Rožňavčan. 
Sláva Magyarová povedala, že to nie je v budúcnosti vylúčené.



Číslo hlasovania: 2
Bod rokovania: Zásady, ktorými sa určujú podmienky vydávania a používania karty 
Rožňavčan – návrh na zmeny a doplnenie

Číslo uznesenia:01/12/2024 
Členovia komisie hlasovali: 5 členov hlasovalo za

1/ Mgr. 
Matúš 
Bischof

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelová

6/ Ing. 
Róbert 
Benik

za neprít. za za za za

Uznesenie č. 01/12/2024 komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu odporúča 
schváliť  mestskému zastupiteľstvu  „návrh  na  doplnenie  zmeny  Zásad,  ktorými  sa  určujú  
podmienky vydávania a používania karty Rožňavčan“ v čl. II ods. 4 a 5 podľa predloženého  
návrhu.

k     bodu č. 3   

Priebežná správa z fungovania RCPU pre okres Rožňava v školskom roku 2023/2024

Materiál predložila: PaedDr. Kvetoslava Kostyánszka

Každé RCPU v regiónoch Slovenska vypracovalo priebežnú správu zo svojej činnosti 
za  jednotlivé  školské  roky  svojho  fungovania,  ako  prílohu  súhrnnej  správy  o  dosiahnutí 
míľnika POO pre Európsku komisiu. V materiáloch je priebežná správa činnosti RCPU za 
minulý školský rok 2023/2024.

Správa obsahuje štatistické údaje pre región Rožňava. Podľa zmluvy máme určený 
počet mentorských miest 8, ktoré boli aj obsadené. Ďalej obsahuje popis vzdelávaní mentorov 
RCPU. Každý školský rok sa mentori zúčastňujú školení v prioritných oblastiach, sú školenia 
povinné zo zmluvy a sú fakultatívne školenia, kde je možnosť podľa záujmu sa prihlásiť a 
absolvovať ich. V rámci budovania partnerstiev spolupracujeme s NIVaM Košice, kde sme 
mali  spoločné  informatívne  stretnutia  so  školami,  ktoré  sa  prihlásili  do  druhého  kola 
postupného zavádzania nového kurikula,  realizovali  sme Jarnú školu pre riaditeľov týchto 
základných škôl  a pripravovali  sme stretnutia  s učiteľmi  v spolupráci  s ABCedu.  Zamerali 
sme sa na podporu škôl, ktoré sa prihlásili  do pilotného zavádzania nového kurikula, a to 
jeden mentor na ZŠ Pionierov a jeden mentor na ZŠ Vlachovo. Zároveň sme podporovali 
školy a pedagogických zamestnancov ostatných škôl v okrese. V materiáli sa nachádzajú  aj 
počty evidencie návštev vyučovacích hodín, individuálnych konzultácií a skupinových aktivít. 
V ďalšej tabuľke je zobrazený dosah na školy.

Úlohou  RCPU  nie  je  len  individuálna  podpora  pedagogických  zamestnancov, 
skupinové aktivity ale aj sieťovanie a budovanie partnerstiev. 

Členovia KVaM priebežnú správu z fungovania RCPU pre okres Rožňava v školskom roku 
2023/2024 berú na vedomie. 



Diskusia

PhDr. Peter Lőrincz podotkol, že v cirkevnej materskej škole je veľký počet predškolákov, 
ktoré by mohli byť umiestnené v MŠ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava. Opýtal sa, 
či  je  nejaký návrh,  ako v tejto  veci  ďalej  plánuje  mesto  postupovať.  PaedDr.  Kvetoslava 
Kostyánszka  objasnila  postup  pred  zápisom  a priebeh  zápisu  na  povinné  predprimárne 
vzdelávanie do materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti  mesta Rožňava.  Uviedla,  že 
zákonní zástupcovia detí, ktoré nenavštevujú materské školy a v nasledujúcom školskom roku 
budú  plniť  povinné  predprimárne  vzdelávanie  sú  oslovení  aj  v spolupráci  s odborom 
sociálnych vecí a bytovej politiky, avšak rodič má možnosť výberu materskej školy, kde dieťa 
zapíše.

Mgr.  Richard  Szőllős  oboznámil  členov  KVaM o stave  projektu  rekonštrukcie  ZŠ  Zlatá. 
S vysúťaženým zhotoviteľom musela byť rozviazaná zmluva a nové verejné obstarávanie ešte 
neprebehlo. 

Záver

Mgr. Matúš Bischof, predseda komisie vzdelávania a mládeže poďakoval prítomným 
za účasť a zasadnutie ukončil.

Zapísala: Ing. Jana Hajdú-Agnetinová Mgr. Matúš Bischof
tajomníčka KVaM predseda komisie
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